
Reactie op handtekeningenactie bewoners 
 

Een groep bewoners heeft in januari 2016 ruim 600 handtekeningen opgehaald in de wijk 

Kerkeveld. De vraag die de bewoners werd voorgelegd, is of zij voorstander zijn van een 

tweede ontsluiting. Op basis van deze aantallen, lijken zeer veel bewoners voorstander te 

zijn van de aanleg van een tweede ontsluiting. Komt dat overeen met de werkelijkheid? 

 

We hebben in ons onderzoek vooral gezocht naar de ervaren problemen met het verkeer 

in Kerkeveld. Welke problemen worden het meest ervaren, waar worden deze problemen 

ervaren en welk probleem heeft de hoogste prioriteit om het eerst opgelost te worden? 

Pas als we die problemen in kaart hebben, kunnen we maatregelen bedenken waarmee 

een oplossing wordt geboden aan deze problemen. 

 

Om antwoord te krijgen op bovenstaande vragen is in Kerkeveld een enquête uitgezet. In 

tegenstelling tot wat lijkt uit de handtekeningenactie, blijkt er geen eenduidigheid te zijn 

in de door alle bewoners ervaren problemen, noch in de door alle bewoners aangedragen 

oplossingen voor het grootste verkeersprobleem. 

 

Onze conclusie voor wat betreft de handtekeningactie is dan ook dat in eerste instantie er 

veel bewoners zijn die positief staan tegenover een tweede ontsluiting, maar dat het niet 

vaststaat dat dit een oplossing is voor de ervaren verkeersproblemen. Dit blijkt eveneens 

uit de verdeeldheid van de gewenste oplossingen die genoemd worden in de enquête. 


